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Svar på Tilsynsrapport egenrapportering miljørettet helsevern  
 
Virksomhet: Sevland skole  

Rektor: Elisabeth Bakke  

Deltakere fra Sevland skole ved tilsynsbesøket: Rektor Elisabeth Bakke, sosiallærer Anne Lin 

Sørensen, verneombud/kontaktlærer Øystein Nielsen, miljøarbeider Lise Olsen 

Dato for tilsynet: 16.06.2023 kl. 08.30-10.00 

Dato for tilsynsrapport: 30.06.2023 

Tilsynsleder: Siri Kristiansen 

 

Sammendrag, hovedkonklusjoner:  

Det ble ved tilsynet avdekket seks merknader. Sevland skole foreslår korrigerende tiltak med 

rimelige tidsfrister for hver merknad/avvik.  

 

Generell merknad til innlevert egenrapporteringsskjema:  

Tilsyn ønsker å få tilsendt fullstendig utfylt beskrivelse av samt hvem som deltok på 

besvarelsen: 

 

Sevland skole besvarer:   

Deltakerne som var med på å besvare egenrapportering var:  

Kontaktlærer for 4. klasse: Heidi Solheim 

Sosiallærer og spesped.lærer: Anne Lin Sørensen 

Miljøarbeider: Lise Olsen 

Rektor: Elisabeth Bakke  

Elevrådet var ikke representert i besvarelsen, men fikk spørsmål fra egenrapportering 

gjennomgått av elevrådsleder Kristin Birkeland Log slik at de kunne komme med innspill.  

 

Merknad 1: Skolen rapporterer det ikke er tilrettelagt for personer med ulike 

funksjonshemminger i administrasjonen?  

Viser til §9 Beliggenhet 

Kommentar: Medfører dette en ulempe for de gjeldende elevene? 

 

Sevland skole besvarer:  



Administrasjonsavdelingen ligger nå i det opprinnelige og gamle skolebygget som har 

trapper men ingen heis. Dette medfører ingen ulempe for elevene fordi de ikke befinner seg 

der. Alle klasserom og gymsal er på samme plan, og tilgjengeligheten for elever, ansatte og 

foreldre er god. Det gamle skolebygget- delen med administrasjonsavdelingen, må hele 

tiden vurderes opp mot dagens standard, og vil ikke kunne brukes til administrasjonsbygg i 

fremtiden om det kreves heistilgang. Dette vil være for omfattende arbeid.  

 

Merknad 2: Skolen rapporterer det må utarbeides en ny plan når det gjelder sikkerhet og 

helsemessig beredskap.  

Viser til §14 sikkerhet og helsemessig beredskap. 

Kommentar: Har dere plan for når planen vil bli utarbeidet? 

 

Sevland skole besvarer:  

Sevland skole har i løpet av skoleåret 2022-2023 arbeidet med kartlegging, risikovurderinger 

og ROS-analyser for skolen som igjen skal danne grunnlag for skolens nye plan når det 

gjelder sikkerhet og helesemessig beredskap. Planen skal være ferdig utarbeidet i løpet av 

våren 2024.  

 

Merknad 3: Skolen rapporterer det er varierende om det er temperaturregulering og 

ventilasjon som er tilpasset bruksområde og årstidsvariasjon. 

Viser til §24 Inneklima/luftkvalitet 

Kommentar: Grenseverdier: Mellom 20-24 grader celsius om vinteren o g23-26 grader 

celsius om sommeren. Overskridelser må kunne godtas om sommeren, men helst ikke over 

mer en 2 uker, jf. FHI-rapport 2013:7. Vil det bli satt inn tiltak for å utbedre dette? 

 

Sevland skole besvarer:  

Sevland skole vil endre klokkeslett for når ventilasjon blir slått på og slått av i ukedager når 

elever og ansatte er på skolen. Dette vil utbedre temperaturreguleringen og luftkvaliteten. 

Dette blir gjort fra og med august 2023.  

 

Merknad 4: Skolen rapporterer at et klasserom mangler tilfredsstillende solavskjerming.  

Viser til §19 Inneklima/luftkvalitet 

Kommentar: Vil dette bli utbedret? 

 

Sevland skole besvarer:  

Klasserom med manglende solavskjerming har blitt meldt inn til Byggdrifter som et behov 

når budsjett tilsier at dette kan ordnes. I mellomtiden vil skolen ikke benytte det gjeldende 

klasserom, men legge til rette for at elevene får det gamle «sløyd-rommet» som klasserom. 

Her er ikke solavskjerming et problem.  

 



Merknad 5: Skolen rapporterer at det oppleves sjenerende støy ved at noen klasserom har 

litt tynne vegger.  

Viser til §21 lydforhold – god praksis i skolen forutsetter følgende: Lydisolasjon mellom rom 

samt utforming og akustikk som sikrer tilfredsstillende lydforhold og god taleforståelse.  

Kommentar: Vil dette bli utbedret? 

 

Sevland skole besvarer:  

Sevland skole rapporterte om sjenerende støy, men det handlet ikke om tynne vegger men 

manglende dørlist inn til klasserom. Denne listen ble fjernet for flere år siden grunnet elev 

med rullestol. Listen blir satt på igjen nå i august 2023 før skolestart til elevene. Dette vil 

utbedre lydforhold slik at det blir tilfredsstillende lydforhold for elever og ansatte.  

 

Merknad 6: Skolen rapporterer at toalett i gammelt bygg bør utberes.  

Viser til §23 Sanitære forhold 

Kommentar: Har skolen en plan for utbedring? 

 

Sevland skole besvarer:  

Utbedring av toaletter i det gamle skolebygget er en stor jobb med kostnader som er meldt 

inn til Byggdrifter og må budsjetteres. De sanitære forhold for elevene er i orden, toalettene 

virker men elevrådet ønsker å utbedre de for å få et litt koseligere preg. Det samme ønsker 

de ansatte. Med dagens økonomi, er det vanskelig å sette noe dato for utbedring, men 

skolen har det i planene sine.  

 

 

 


